



Cooperation • Dec 07, 2024

## St. Oak Christmas Dinner

Last weekend we celebrated a wonderful Christmas Dinner at St. Oak.

*\*In collaboration with Fattoria la Vialla*

Last weekend we hosted the last pop-up dinner of the year with our wonderful friends [Ceylan](#) and [Leyla Rohrbeck](#) at [St. Oak](#). Leyla cooked a super delicious Christmas menu for our guests and it was a super cozy evening with a very lovely group of people.

Thanks to [Fattoria La Vialla](#) we had the most wonderful products for our dinner – pecorino cheese, red wine, delicious Italian cookies, wonderful spreads like green pestos and artichoke cream and some really good Italian olive oil! Everything Fattoria La Vialla offers is made with so much love and you can not only taste that, also the whole packaging makes you instantly happy 😊

And thanks to [Frederica Furniture](#) our guests were seated on the most comfortable [J39 Mogensen chairs](#). They are just the prettiest chairs and will find their spot at our new studio (where there is a lot of progress these days, can't wait to share more on that with you guys soon!). We are so much looking forward to releasing new dinner dates for next year soon and can't wait to spend many wonderful evenings and afternoons with you guys around the table next year! Thanks so much for all your constant support, interest and joy – it means the world to us to share St. Oak, a place so dear to our heart, with you guys!









### **German Translation**

Letztes Wochenende haben wir das zweite Pop Up Dinner mit unseren wunderbaren Freunden Ceylan und Leyla Rohrbeck im St. Oak veranstaltet. Leyla hat ein wirklich köstliches Weihnachtsmenü für unsere Gäste gekocht und es war ein sehr gemütlicher Abend mit einer wunderbaren kleinen Gruppe.

Dank Fattoria La Vialla hatten wir die besten Produkte für unser Dinner – Pecorino Käse, Rotwein, köstliche italienische Kekse, leckere Aufstriche wie grüne Pestos und Artischocken-Creme und natürlich das beste italienische Olivenöl! Alles was Fattoria La Vialla anbietet ist einfach mit so viel Liebe gemacht und das kann man nicht nur schmecken, sondern auch die liebevoll gestalteten Verpackungen machen einen einfach direkt glücklich 😊

Außerdem gilt noch einmal ein großes Dankeschön an Frederica Furniture – denn unsere Gäste konnten wieder auf den gemütlichen J39 Mogensen Stühlen sitzen.

Wir lieben diese Stühle schon seit Jahren und sie werden nun ihren Platz in unserem neuen Studio \$nden (wo momentan auf der Baustelle irre viel passiert, aber dazu bald mehr!!). Wir freuen uns riesig bald neue Pop-Up Dinner Daten für Euch zu haben und im nächsten Jahr viele weitere Abende mit Euch zu verbringen! Vielen Dank für Eure konstante Unterstützung, Euer Interesse und die geteilte Freude am Zusammenkommen– es bedeutet uns so viel St. Oak, ein Ort der einen sehr besonderen Platz in unserem Herzen hat, mit Euch zu teilen!



